


Meet Leo Pravskii!

We, Elaine and Doug Muchmore, have had the pleasure of hosting Leo's piano practice 
sessions in our home for the past year. Leo's journey began in Western Siberia, where 
he began playing the piano at the age of five. After attending local conservatories, he 
received a prestigious scholarship to Moscow at the Moscow Tchaikovsky Conservatory 
of Music, where he taught music alongside his studies.

After the Ukraine conflict erupted and with it the first wave of mobilization, Leo made the 
courageous decision to flee. He traveled to Turkey and from there to Mexico to seek 
asylum in the United States. There, he was housed in primitive conditions by an aid 
organization that provides asylum seekers with the opportunity they long for. Against all 
odds, he prevailed and was granted permanent asylum in September 2024.

We met Leo in May 2024 and agreed to let him practice regularly on our Steinway. At 
first, it seemed and sounded as if Leo's desire to attend a top-notch conservatory in the 
US was unrealistic, but he hadn't had access to a piano for over a year. We quickly 
realized that Leo was both serious and capable. So serious that he practiced four to six 
hours a day, six days a week, at our home, and so capable that he made recordings of 
important classical and baroque pieces that so impressed the faculty at the Cleveland 
Institute of Music (CIM) that he was accepted without an audition. Upon visiting 
Cleveland, Leo immediately realized that this opportunity was not only unprecedented 
for his professional development but also felt absolutely "right" for him.

CIM has offered Leo a generous but insufficient financial support package, covering 
only about two-thirds of his needs for his first year. We are therefore asking our friends 
for donations to help Leo not only pursue his dreams but also achieve them. All 
donations will be deposited into a bank account we have established for an irrevocable 
trust to support Leo's health, education, and maintenance.

I, Doug Muchmore, act as trustee for the realization of these goals. Upon request, the 
Trust Protector, trust attorney Julia Williams, will provide free access to financial 
information to anyone interested.

Donations can be made to the trust established in Leo's name:

Leo Pravskii Irrevocable Trust:

Bank Routing Number: 121000248
Account Number: 8905483940
Account Type: Checking Account

Elaine and Doug Muchmore  



Wir, Elaine and Doug Muchmore, haben seit einem Jahr das Vergnügen, Leos 
Klavierübungen bei uns zu Hause zu beherbergen. Leos Reise begann in Westsibirien, 
wo er mit fünf Jahren mit dem Klavierspielen begann. Nach dem Besuch lokaler 
Konservatorien erhielt er ein renommiertes Stipendium in Moskau am Moskauer 
Tschaikowski Musik-Konservatorium, wo er neben seinem Studium Musik unterrichtete. 
Nachdem der Ukraine-Konflikt ausbrach und damit die erste Mobilisierungswelle, fasste 
Leo den mutigen Entschluss zu fliehen. Er reiste in die Türkei und von dort nach 
Mexiko, um in den USA Asyl zu beantragen. Dort wurde er von einer Hilfsorganisation, 
die Asylsuchenden die ersehnte Chance gibt, unter primitiven Bedingungen 
untergebracht. Allen Widrigkeiten zum Trotz setzte er sich durch und erhielt im 
September 2024 die dauerhafte Asylberechtigung.

Wir trafen Leo im Mai 2024 und stimmten zu, ihn regelmäßig auf unserem Steinway 
üben zu lassen. Anfangs schien und klang es, als sei Leos Wunsch, ein erstklassiges 
Konservatorium in den USA zu besuchen, unrealistisch, aber er hatte ja auch seit über 
einem Jahr keinen Zugang zu einem Klavier gehabt. Dann erkannten wir schnell, dass 
Leo sowohl ernsthaft als auch fähig war. So ernsthaft, dass er täglich vier bis sechs 
Stunden an sechs Tagen pro Woche bei uns zu Hause übte und so fähig, dass er 
Aufnahmen wichtiger klassischer und barocker Stücke einspielte, die die Dozenten des 
Cleveland Institute of Music (CIM) so beeindruckten, dass er ohne Vorspiel 
aufgenommen wurde. Bei einem Besuch in Cleveland erkannte Leo sofort, dass diese 
Chance nicht nur beispiellos für seine berufliche Entwicklung war, sondern sich auch für 
ihn absolut „richtig“ anfühlte.

Das CIM hat Leo ein großzügiges, aber unzureichendes finanzielles 
Unterstützungspaket angeboten, das nur etwa zwei Drittel seines Bedarfs im ersten 
Jahr deckt. Wir bitten daher unsere Freunde um Spenden, damit Leo nicht nur seine 
Träume verwirklichen, sondern diese auch erreichen kann. Alle Spenden werden auf ein 
Bankkonto eingezahlt, das wir für einen unwiderruflichen Trust zur Unterstützung von 
Leos Gesundheit, Ausbildung und Unterhalt eingerichtet haben. 

Ich, Doug Muchmore, fungiere als Treuhänder für die Verwirklichung dieser Ziele. Auf 
Anfrage gewährt der Trust Protector, die Treuhandanwältin Julia Williams, allen 
Interessierten freien Zugang zu den Finanzdaten. 

Spenden sind an den Trust möglich, der auf Leos Namen gegründet wurde:

Lev Pravskii Irrevocable Trust:

Bankleitzahl: 122000247
Kontonummer: 8905483940
Kontoart: Girokonto


